
Lubuska Okręgowa Rada Izby Architektów RP

Protokół z 4 (18 – wg kolejności w VI kadencji) posiedzenia Lubuskiej Rady Izby Architektów w Gorzowie Wlkp.

w dniu 24.08.2023 r. VI kadencja

1. Otwarcie posiedzenia godz.17.07 – Przewodniczący – Leszek Horodyski.

Sprawdzenie listy obecności, na posiedzeniu obecni byli:

      Członkowie Lubuskiej Okręgowej Rady:

- Leszek Horodyski

                - Jerzy Gołębiowski

                - Agata Stępińska- Kaczmarczyk 

- Marek Konikowski

- Tomasz Klimek

(Członkowie nieobecni: Jan Augustynowicz, Wiesława Klim)

oraz

- Leon Szapowałow – Wiceprzewodniczący Okręgowej Komisji Kwalifikacyjnej

- Tadeusz Spasiński – Okręgowy Rzecznik Odpowiedzialności Zawodowej 

- Aleksandra Winter - Pracownik biura w Gorzowie Wlkp.

Przewodniczący potwierdził uzyskanie quorum.

2. Przyjęcie porządku obrad:

Kol. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia Lubuskiej Rady Izby Architektów RP.

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad:

Za- 5 os., Przeciw - 0 os., Wstrzymanych- 0 os.

Uchwała została podjęta.

3.             Treść protokołu 03 posiedzenia z dnia 27.07.23r. przeczytała  kol.  Agata Stępińska-Kaczmarczyk.

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z 03 posiedzenia Lubuskiej Okręgowej Rady Izby 
Architektów RP:

Za- 5 os., Przeciw – 0  os., Wstrzymanych –  0 os.

Uchwała została podjęta.

4.             Sprawy osobowe

4.1. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pani Pauliny Szymerowskiej:

   Za-   5   os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.    - Uchwała została p  odjęta  

4.2. Głosowanie uchwały w sprawie wpisu na listę czynnych członków Lubuskiej Okręgowej Izby

Architektów RP Pani  Kingi Elżbiety Gołek:

   Za-   5   os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została p  odjęta  



5.    Sprawy bieżące:

 Podczas posiedzenia kol. Leszek Horodyski  wskazał konieczność wymiany krzeseł w biurze w Gorzowie 
Wlkp. ze względu na duże zużycie oraz duże gabaryty, wskazując potrzebę zakupu mniejszych i lżejszych 
krzeseł  oraz wymiany blatów w stołach na szersze blaty do biura w Gorzowie. Rada podczas rozmowy 
ustaliła, że w momencie przedłożenia oferty cenowej na ww. zakup wróci do tematu oraz podejmie 
dyskusję na ten temat.

 Podczas posiedzenia kol. Jerzy Gołębiowski wskazał konieczność uzupełnienia wyposażenia biura w 
Zielonej Górze o monitor na wzór monitora który jest w posiadaniu biura w Gorzowie Wlkp. wskazując 
potrzebę lepszej komunikacji między biurami podczas spotkań online.

Podczas rozmowy uzgodniono, że z taką prośbą w pierwszej kolejności Rada wystąpi do Krajowej Izby 
Architektów RP, ze względu na to iż pierwszy monitor był zakupiony ze środków KIA RP.

Mając na uwadze powyżej opisane dwa wnioski, Rada uzgodniła iż należy zrobić w tym celu rozeznanie 
cenowe przed podjęciem ostatecznej decyzji i że priorytetem jest obniżenie kosztów utrzymania biura w 
Gorzowie Wlkp.

 Podczas posiedzenia Okręgowy Rzecznik Odpowiedzialności Zawodowej wskazał potrzebę zakupu 
sprzętu komputerowego do wykonywania obowiązków związanych z pełnieniem funkcji Okręgowego 
Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej. 

Głosowanie w sprawie zgody na zakup sprzętu komputerowego  do wykonywania obowiązków 
związanych z pełnieniem funkcji Okręgowego Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej:

   Za- 5 os, Przeciw –0 os., Wstrzymanych –  0 os.  - Uchwała została podjęta  

• Podczas posiedzenia nastąpiła rozmowa na temat dojazdu na spotkanie WinnaArchitektura 
organizowane w Zielonej Górze oraz w okolicach dla członków LUOIA z Gorzowa Wlkp. 

Pani Aleksandra Winter przekazała informację iż mało osób zgłosiło swój udział i że warto jeszcze 
poczekać na dodatkowe zgłoszenia.

Zamknięcie posiedzenia 18:30, termin następnego posiedzenia będzie ustalony w późniejszym terminie.

Protokół sporządzili:

 Kol. Agata Stępińska- Kaczmarczyk
- 


